



Issue #8: The ICA: Catalyst of International Archival Cooperation and Promotion

ALFRED WAGNER

RÉSUMÉ

Le Conseil international des archives, souvent de pair avec l'UNESCO, travaille avec un budget restreint à promouvoir les intérêts de l'archivistique et met à la disposition de la communauté internationale œuvrant dans ce domaine, un service mondial d'information et de ressource matérielles. Une grande partie du travail, a été accompli, et continue de l'être, en fonction des besoins du tiers monde. Quand à l'action du Conseil dans les pays développés, il se manifeste surtout au niveau des publications.

ABSTRACT

The International Council on Archives, often in cooperation with UNESCO, works with a limited budget to promote the interests of archivists. It also makes available to the international archival community, a global information and material resource service. A large portion of the work was accomplished – and continues to be so – in order to serve the needs of third world countries. As for the work of the ICA in developed countries, it can mostly be found in publications.